

Handschriften / Autographen

Fragment eines Tagebuchs von [Christian Wilhelm Gericke].

Gericke, Christian Wilhelm

Nagapattinam, 01.01.1789-13.04.1789

28. - 30. Januar 1789

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-173398

-ing my family with my female Boarders behind me.
At Karical a pleasant Conference with the principal
Malabar Inhabitants of the Place was broke off by the
French Customers, who insisted upon opening my Trunk,
after they had attended our Conference for a short while.
In the Evening I arrived at Tranquebar at the time
that the Missionaries were meeting for their weekly hour
of Prayer, in which I joined.

Janry 28. Wednesday. I had throughout the whole Day Visits from
the Malabar Christians; and some of the German Inha-
bitants desired me to preach to them a Sermon in
German in private. Upon my proposal they procured
me an Invitation from the Danish Clergyman to
preach for them in their Church next Sunday in Ger-
man.

Janry 29. Thursday. This Morning was spent in taking part in
the Ceremony of conducting General Abestee and his
young family to the Beach, whose Departure from
Tranquebar for Europe was an affecting Scene.

Janry 30. Friday. Attended the weekly Conference of the Mission-
aries, wrote Letters, paid Visits.

Febr'y 1. Sunday preached in German at the Danish Church.

Febr'y 2. Monday. I set out for Buddalore.

Febr'y 3. Tuesday. Met Brother Swartz in his Return from
Madras at Siarhy.

Febr'y 4. Wednesday. at Chelamborum, where on a former Jour-
ney several People got Medicines from me, many
came to me for Remedies against their bodily Ailments.
They told me, that all those People to whom I had
given